



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ ວັນອາທິດທີ 8 ທັນວາ 2019 (12-8-2019)

ພຣະເຈົ້າມີຈິງຫຼື?

ຕອນກຳລັງໃຫຍ່ຂຶ້ນ, ຄອບຄົວຂອງທ່ານໄດ້ສອນຫຍັງໃຫ້ທ່ານກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານຫລາຍທາງໃຫ້ແກ່ພວກເຮົາ ໃຫ້ຮູ້ຈັກວ່າພຣະອົງຊົງເປັນຢູ່.

ພຣະຄັມພິຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ເປັນເວລາກວ່າເຈັດສິບປີ. ປະເທດຈີນໄດ້ເປັນລະບອບຄອມມິວນິດແລະເປັນປະເທດທີ່ບໍ່ເຊື່ອຖືໃນພຣະເຈົ້າ. ເມື່ອມາວເຊຕຸງ ໄດ້ປົກຄອງ, ລາວໄດ້ພະຍາຍາມກຳຈັດພວກຄຣິສຕຽນ. ຄວາມຄິດທາງສາສນາໄດ້ຖືກປາບປາມ, ດັ່ງນັ້ນພົດເມືອງປະມານ 40 ຫາ 49 ເປີເຊັນຈຶ່ງບໍ່ເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າ.

ປານນັ້ນ, ເຖິງວ່າຈະເປັນໜ້າໂສກເສົ້າແນວນັ້ນ, ປະເທດຈີນຍັງຢູ່ໃນຂັ້ນຄົບໜ້າທີ່ມີຄຣິສຕຽນຫຼາຍກວ່າໝູ່ໃນໂລກໂດຍປີ 2030. ເຖິງແມ່ນຮັບບານຈະພະຍາຍາມຫັກຫ້າມບໍ່ໃຫ້ເຊື່ອຖືພຣະຄຣິສຕະທັມຄັມພິແລະຂົ່ມເຫັງພວກທີ່ມີຄວາມເຊື່ອກໍຕາມ, ໃນປັດຈຸບັນກໍຍັງມີຄຣິສຕຽນຫຼາຍກວ່າຄອມມິວນິດທີ່ອາໄສຢູ່ໃນປະເທດຈີນດຽວນີ້. ພວກເຮົາອາດຈະຕົກຊະເງິໂດຍການເຕີບໃຫຍ່ຂອງພວກຄຣິສຕຽນໃນປະເທດທີ່ບໍ່ມັກສາສນາຢ່າງໜັກແໜ້ນ ແຕ່ພຣະເຈົ້າເອງມີທິນທາງທີ່ເຮັດໃຫ້ພຣະອົງປາກົດແຈ້ງໃນທີ່ນັ້ນ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສາສນາທູດທ່ານນຶ່ງກ່າວວ່າ, “ພຣະເຈົ້າຈະເປີດເຜີຍພຣະອົງເອງສເມີໃຫ້ແກ່ຜູ້ທີ່ຊອກຫາພຣະອົງ ແລະນັ້ນແຫຼະແມ່ນປະສົບການຂອງຂ້າພະເຈົ້າທີ່ມີໃນພຣະຄຣິດ.”

ຫຼາຍຄົນໃນພວກເຮົາໄດ້ຮຽນເຮືອງພຣະເຈົ້າຢູ່ໃນເຮືອນ; ຄອບຄົວຂອງພວກເຮົາເວົ້າກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າຢ່າງເປີດແປນ. ສຳລັບຄົນອື່ນໆ, ພວກເຮົາມີເພື່ອນຄົນນຶ່ງໄດ້ຊື້ທາງໃຫ້ພວກເຮົາໄປຫາພຣະຄຣິດ. ແຕ່ສຳລັບພວກເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ບໍ່ເຄີຍມີປະສົບການຢ່າງນັ້ນ, ເຂົາເຈົ້າກໍຍັງສາມາດມີຄວາມຮູ້ສຶກວ່າມີພຣະເຈົ້າ. ພຣະທັມເພງສັຣເສີນເປີດເຜີຍພຣະເຈົ້າແກ່ພວກເຮົາຢ່າງແຈ່ມແຈ້ງ.

ພຣະຄັມພິກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ຈົ່ງເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, 3)

ການສຶກສາພຣະຄັມພິ

1. ເພງສັນລະເສີນ 19:1-6

1. ທ້ອງຟ້າສະແດງເຖິງຮັສມີຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າງແຈ່ມແຈ້ງ ແລະບອກເຖິງການກະທຳຂອງພຣະອົງຢ່າງຄັກແນ່. 2. ແຕ່ລະມື້ກໍຍິນຢັ້ນເຮືອງນີ້ແກ່ມື້ຕໍ່ມາ ແຕ່ລະມື້ກໍກ່າວຢ້ຳເຖິງການນີ້ຈົນຮອດຄົນຂອງມື້ໃໝ່. 3. ບໍ່ມີຄຳປາສັຍຫຼືຄຳເວົ້າໃດໆທີ່ເວົ້າອອກມາ ແລະສຽງໃດກໍບໍ່ໄດ້ຍິນທັງນັ້ນ. 4. ແຕ່ຍັງມີສຽງຂອງພວກປະກາດໄດ້ແຜ່ອອກໄປທົ່ວໂລກ ຂ່າວຂອງເຂົາໄດ້ແຜ່ອອກໄປຈົນສຸດແຜ່ນດິນ ພຣະເຈົ້າຊົງກາງຜ້າເຕັ້ນໃນທ້ອງຟ້າໃຫ້ແກ່ດວງຕາເວັນ. 5. ມັນໄດ້ສ່ອງແສງອອກມາເໝືອນດັ່ງເຈົ້າບ່າວທີ່ກຳລັງຍ່າງກ້າວອອກມາຈາກຫ້ອງວິວາ ແລະເໝືອນດັ່ງນັກກິລາທີ່ຟ້າວຟ້າເອົາຊັຍຊະນະໃນການແລ່ນເສັງກັນ. 6. ຊຶ່ງການນີ້ໄດ້ຕັ້ງຕົ້ນໄປຈົນເຖິງສຸດຂອບຟ້າ ແລະໄດ້ໝູນວຽນໄປອ້ອມບ່ອນອື່ນໂດຍບໍ່ມີສິ່ງໃດສາມາດຫຼົບຫຼີກຈາກຄວາມຮ້ອນນັ້ນໄດ້.

ນຶ່ງໃນຄວາມແຕກຕ່າງຂອງຄຣິສຕຽນຢິວ(ສາສນາຢິວແລ້ວກາຍເປັນສາສນາຄຣິດ) ໃນມຸມມອງໂລກຂອງພວກເຮົາແມ່ນການນະມັສການພຣະຜູ້ຊົງສ້າງ; ແຕ່ຄວາມເຊື່ອອື່ນໆລະບົບການນະມັສການແມ່ນຂາບໄຫວ້ສິ່ງທີ່ຖືກຊົງ

ສ້າງ: ດວງຕາເວັນ, ດວງເດືອນ, ດວງດາວ, ທັມມະຊາດ, ແລະສັດສາວາສິ່ງຕ່າງໆ. ກົດບັນຍັດໃນພຣະຄັມພິພາກ ພຣະສັນຍາເດີມໄດ້ຕັດສິນລົງໂທດຜູ້ໃດກໍຕາມທີ່ໄປ “ບົວລະບັດພຣະອື່ນ ແລະນະມັສການພຣະເຫຼົ່ານັ້ນ ຫຼືດວງອາທິດ, ດວງຈັນ, ຫຼືດວງດາວຕ່າງໆໃນທ້ອງຟ້າ ຊຶ່ງເຮົາ(ພຣະເຈົ້າ)ໄດ້ທ້າມໄວ້”(ພຣະບັນຍັດສອງ 17:3). ຮູບໂຄຣິບເຫຼົ່ານັ້ນເປັນໜ້າໂສກເສົ້າເພາະວ່າຈັກກະວານທີ່ໄດ້ຖືກຊົງສ້າງຂຶ້ນໄດ້ຊື່ໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນການສະຖິດຢູ່ ແລະຮິດອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າ. ໃນເພງສັຣເສີນບົດນີ້, ກະສັດດາວິດໄດ້ນະມັສການພຣະເຈົ້າສຳລັບການເປີດເຜີຍການຊົງເປັນຢູ່ຂອງພຣະອົງໃນໂລກນີ້.

ການປະກາດຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ແມ່ນເປັນວັກເປັນຕອນຫຼືບາງໂອກາດ; ແຕ່ໄດ້ສືບຕໍ່ເນື່ອງບໍ່ມີຍາມຢຸດບໍ່ມີຍາມເຊົາ. ກະສັດດາວິດໄດ້ກ່າວວ່າ, “ແຕ່ລະມື້ກໍຍິນຍັນເຣື່ອງນີ້ແກ່ມື້ຕໍ່ມາ” (ຂໍ້ 2). ຊຶ່ງຄືກັນກັບການມານະມັສການຊ້າໆ; ທ່ານເຂົ້າມາໃຫ້ທ້ອງນະມັສການແລະໄດ້ຍິນການນະມັສການຍັງສືບຕໍ່ໄປ. ການປະກາດການຊົງສະຖິດຢູ່ຂອງພຣະເຈົ້າແລະສະງ່າຣາສີບໍ່ມີຂອບເຂດຈຳກັດໃນມຸມນຶ່ງຂອງຈັກກະວານຂອງພຣະອົງ. “ຍັງມີສຽງຂອງພວກປະກາດໄດ້ແຜ່ອອກໄປທົ່ວໂລກ ຂ່າວຂອງເຂົາໄດ້ແຜ່ອອກໄປຈົນສຸດແຜ່ນດິນ”(ຂໍ້ 4). ຜູ້ປະກາດພຣະທັມເອຊາຢາໄດ້ກ່າວເນັ້ນສິ່ງດຽວກັນນີ້ໃນນິມິດຂອງທ່ານ, ຂນະທີ່ທ່ານໄດ້ຍິນເຊຣາພິມກຳລັງກ່າວປະກາດວ່າ, “ບໍຣິສຸດ, ບໍຣິສຸດ, ບໍຣິສຸດ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແຫ່ງຈັກກະວານຊົງບໍຣິສຸດ ພຣະຣັສມີຂອງພຣະອົງແຜ່ກະຈາຍໄປທົ່ວໂລກ” (ເອຊາຢາ 6:3). ກະສັດດາວິດຍັງໄດ້ເຫັນການນະມັສການຂອງພຣະເຈົ້າຢູ່ຮອບຕົວເພິ່ນຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ, ຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງເກີນວ່າລືຊາໄປທົ່ວທັງໂລກ ການສັຣເສີນພຣະອົງດັງກ້ອງຂຶ້ນສູ່ຟ້າສວັນ” (ພສສ 8:1ຂ).

ດິນປານໃດແລ້ວ ທີ່ບາງຢ່າງໃນທັມມະຊາດໄດ້ຊື່ໃຫ້ທ່ານໄປຫາພຣະເຈົ້າ?

ພຣະເຈົ້າບໍ່ເຄີຍປົກປິດພຣະອົງຈັກເທື່ອ. ການເປີດເຜີຍແບບທົ່ວໄປຫຼືແບບທັມມະຊາດຂອງພຣະເຈົ້າ ການບໍ່ປົກປິດຂອງພຣະອົງເອງ ໄດ້ສື່ສານຕັ້ງແຕ່ຕອນເລີ່ມຕົ້ນຂອງການຊົງສ້າງສັບສິ່ງທັງປວງ. ກະສັດດາວິດໃຊ້ຄຳວ່າປະກາດແມ່ນມາຈາກພາສາເຮັບເຮີທີ່ມີຄວາມໝາຍວ່າ “ນັບຫຼືບັນທຶກເປັນລາຍລັກອັກສອນ.” ຈັກກະວານແມ່ນການບັນທຶກທີ່ພວກເຮົາອ່ານເຖິງການປະກາດການຊົງເປັນຢູ່ຂອງພຣະເຈົ້າ, ຮິດອຳນາດຂອງພຣະອົງ ແລະສະງ່າຣາສີຂອງພຣະອົງ. ຫຼາຍສັດຕະວັດຕໍ່ມາ, ທ່ານໂປໂລໄດ້ກ່າວຕາມຖ້ອຍຄຳຂອງກະສັດດາວິດແລະໄດ້ປະກາດວ່າ “ຕັ້ງແຕ່ແຮກສ້າງໂລກມາສະພາບທີ່ບໍ່ປາກົດຂອງພຣະເຈົ້າ ຄືຮິດທານຸພາບອັນຖາວອນແລະຄວາມເປັນພຣະຂອງພຣະອົງ ກໍໄດ້ປາກົດແຈ້ງໃນສັບພະສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ຊົງສ້າງ ສັນນັ້ນເຂົາທັງຫຼາຍຈຶ່ງບໍ່ມີຂໍ້ແກ້ຕົວໄດ້” (ໂຣມ 1:20).

ຂໍ້ຄວາມຂອງການຊົງສ້າງແມ່ນມີຂອບເຂດຈຳກັດ, ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ ພວກເຮົາເອີ້ນຂໍ້ຄວາມນີ້ວ່າຈັກກະວານເປີດເຜີຍກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າ “ການເປີດເຜີຍທົ່ວໄປ” ຊື່ໃຫ້ພວກເຮົາສແວງຫາພຣະຜູ້ຊົງສ້າງພວກເຮົາ, ແຕ່ວ່າມີແຕ່ພຣະເຢຊູຄຣິດເທົ່ານັ້ນແລະສິ່ງພິເສດຂອງພຣະອົງ ການເປີດເຜີຍທາງການຂຽນບັນທຶກໃນພຣະຄັມພິໄດ້ໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມເຂົ້າໃຈເຕັມປຽມຕໍ່ທັມມະຊາດແລະຄຸນສົມບັດຂອງພຣະຜູ້ສ້າງນັ້ນ. ການເປີດເຜີຍທົ່ວໄປຄວນຈະໄດ້ເຫັນເປັນທາງຜ່ານໃນຕອນເລີ່ມຕົ້ນເທົ່ານັ້ນ ເໝືອນດັ່ງຜູ້ຂຽນເພງສັຣເສີນໄດ້ເວົ້າວ່າ “ບັນດາພຣະຣາຊກິດຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຍິ່ງໃຫຍ່ ເປັນທີ່ຄົ້ນຄວ້າຂອງທຸກຄົນທີ່ພິຈາລະນາເຂົາ”(ພສສ. 111:2). ນັ້ນໝາຍຄວາມວ່າການຊົງສ້າງຂອງພຣະເຈົ້າດຶງດູດພວກເຮົາໃຫ້ຊອກຫາພຣະອົງຕື່ມອີກ, ແລະນຳພວກເຮົາມາສູ່ຂໍ້ພຣະຄັມພິ, ຄຳເວົ້າທີ່ເປີດເຜີຍຂອງພຣະອົງ.

2. ເພງສັຣເສີນ 111:7-9

7. ພຣະທັກກິດຂອງພຣະອົງນັ້ນສັດຊື່ ແລະຍຸດຕິທັມ ແລະພຣະບັນຍັດທັງຫຼາຍຂອງພຣະອົງກໍໄວ້ໃຈໄດ້. 8. ຊຶ່ງດຳລົງຢູ່ເປັນນິດ ແລະປະກອບດ້ວຍຄວາມຈິງກັບຄວາມທ່ຽງທັມ. 9. ພຣະອົງຊົງໃຊ້ການໄຖ່ໃຫ້ມາຍັງປະຊາກອນຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງບັນຊາຄຳສັນຍາຂອງພຣະອົງຕລອດໄປ ພຣະນາມຂອງພຣະອົງບໍຣິສຸດ ແລະໜ້າຢາກເກງແທ້ໆ..

ໃນຂໍ້ 7-9, ຜູ້ຂຽນເພງສັດເສິນໄດ້ຈົດຈໍ່ໃສ່ຄວາມຈິງ, ຄວາມທ່ຽງທັມ, ຄໍາແນະນຳ, ແລະການໂຖ່ໃຫ້ພື້ນຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາຮູ້ຈັກສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ເພາະວ່າພຣະອົງເປີດເຜີຍຜ່ານທາງຂໍ້ພຣະຄໍາພີ, ພຣະຄໍາທີ່ບັນດິນໃຈຂອງພຣະເຈົ້າຈາກເບື້ອງເທິງ. ແລະພຣະຄໍານັ້ນເປັນທີ່ໄວ້ວາງໃຈໄດ້!

ທ່ານໄດ້ພົບວ່າພຣະຄໍາພີເປັນທີ່ໄວ້ວາງໃຈໄດ້ຢ່າງໃດ?

ພຣະຄໍາຕອນນີ້ສະທ້ອນເຖິງ “ຄວາມເຫັນພ້ອມຂອງເບື້ອງເທິງ.” ຜູ້ບັນທຶກເພງສັດເສິນໄດ້ຮັບຮູ້ທັງສອງຢ່າງຄືພຣະສັນຍາແລະການໂຖ່ໃຫ້ພື້ນທີ່ໄດ້ແຕ່ງຕັ້ງຂຶ້ນໂດຍພຣະເຈົ້າ, ແຕ່ເກີນກວ່າການຮັບຮູ້ທາງສມອງ. ຜູ້ບັນທຶກເພງສັດເສິນໄດ້ຂຽນດ້ວຍຄວາມເຊື່ອຢ່າງຈິງຈັງໃນບັນດາຣາຊກິດ ແລະພຣະຄໍາຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາກໍຢູ່ໃນ “ຄວາມເຫັນພ້ອມຂອງເບື້ອງເທິງ” ເຊັ່ນດຽວກັນເມື່ອເຮົາຫາກເປັນນຶ່ງກັບພຣະເຈົ້າໃນບັນຫາອັນດຽວກັນ ພວກເຮົາເລືອກເຫັນສິ່ງຕ່າງໆຈາກທັສນະຂອງພຣະເຈົ້າ ພວກເຮົາສາມາດຝາກຝັງການຕັດສິນໃຈອັນຍາກໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາແກ່ພຣະເຈົ້າ ເພາະວ່າພຣະຄໍາຂອງພຣະອົງ ຄໍາແນະນຳຕ່າງໆຂອງພຣະອົງຕໍ່ພວກເຮົາແມ່ນໄວ້ວາງໃຈໄດ້.

ພຣະຄໍາຂອງພຣະເຈົ້າດຳລົງຢູ່ຕລອດໄປເປັນນິດ, ແລະສາມາດເຮັດໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເດີນໄປກັບພຣະຄຣິດ. ສະນັ້ນ, ຈິ່ງບໍ່ພຽງພໍທີ່ຈະຮູ້ຈັກພຣະຄໍາພີໃນສມອງ; ຕາມຈິງແລ້ວ, ພວກເຮົາບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະຄໍາພີຈົນກວ່າພວກເຮົາໄດ້ມີປະສົບການ. ພວກເຮົາຮຽນຄວາມສັດຈິງຂອງພຣະເຈົ້າ ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົານຳມາໃຊ້ໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ.

ຍັງບໍ່ພຽງພໍເທື່ອທີ່ຮູ້ຈັກກ່ຽວກັບການໂຖ່ໃຫ້ພື້ນຂອງພຣະເຈົ້າ; ພວກເຮົາຕ້ອງມີປະສົບການສຳລັບພວກເຮົາເອງ! ພຣະຄໍາຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນແຈ່ມແຈ້ງດີ; ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດມີຄວາມສັມພັນທີ່ຖືກຕ້ອງກັບພຣະເຈົ້າໄດ້ຈັກເທື່ອດ້ວຍຕົວພວກເຮົາເອງ (ໂຣມ 3:10-12). ຂອບພຣະຄຸນພຣະເຈົ້າ, ພຣະເຈົ້າ “ຊົງໃຊ້ການໂຖ່ໃຫ້ມາຍັງປະຊາກອນຂອງພຣະອົງ” (ຂໍ້ 9) ໂດຍຜ່ານພຣະເຢຊູຄຣິດ. ຂໍ້ພຣະຄໍາ ຄໍາແນະນຳທີ່ວາງໃຈໄດ້ຂອງພຣະເຈົ້າ ຊຶ່ງໃຫ້ພວກເຮົາໄປຫາພຣະເຢຊູ, ພຣະຜູ້ໂຜດໃຫ້ພື້ນຂອງພວກເຮົາ.

ການໂຕ້ຕອບຂອງຜູ້ບັນທຶກເພງສັດເສິນຕໍ່ພັນທະສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ເປັນການນະມັສການ (ຂໍ້ 9). ຈັກກະວານທີ່ອ້ອມຮອບພວກເຮົາໄດ້ເປີດເຜີຍພຣະເຈົ້າອົງທີ່ໜ້າໂຄຣບຍຳເກງແລະບໍ່ຮູ້ສຸດ ແຍກທ່າງຈາກການຊົງສ້າງຂອງພຣະອົງ; ຂໍ້ພຣະຄໍາເປີດເຜີຍຄວາມລອດພື້ນແລະພັນທະສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າ ດ້ານທັມມະຊາດແລະຄຸນສົມບັດຂອງພຣະອົງທີ່ມີທັງຄວາມບໍ່ຮູ້ສຸດແລະຄວາມໂຄຣບຍຳເກງຢ່າງເທົ່າທຽມກັນ. ເໝືອນກັບຜູ້ບັນທຶກເພງສັດເສິນ, ພວກເຮົາຄວນຈະຖືກດຶງດູດໃຫ້ນະມັສການພຣະອົງຜູ້ຊົງຮັກພວກເຮົາດ້ວຍ.

3. ເພງສັດເສິນ 111:10

10. ຄວາມຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນທີ່ເລີ້ມຕົ້ນຂອງສະຕິປັນຍາ ບັນດາຜູ້ທີ່ປະຕິບັດຕາມກຳໄດ້ຄວາມເຂົ້າໃຈດີ ການສັດເສິນພຣະເຈົ້າດຳລົງຢູ່ເປັນນິດ.

ຖ້ອຍຄຳນີ້ມີຄວາມໝາຍຢ່າງໃດທີ່ວ່າມີ “ຄວາມຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ”? ຄຳວ່າຍຳເກງໃນພາສາເຮັບເຮີໃນຂໍ້ນີ້ແມ່ນ ຍິຣາ (Yirah); ໝາຍຄວາມວ່າໂຄຣບຍຳບູຊາແລະນັບຖືຢ່າງເລິກເຊິ່ງທີ່ເກີດຈາກຄວາມຮັກ. ເມື່ອພວກເຮົາຄຳນຶ່ງເຖິງຣິດອຳນາດສູງສຸດ ແລະຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າແລະໂຣມເຂົ້າກັນກັບຄວາມຮັກທີ່ບໍ່ປ່ຽນແປງສຳລັບພວກເຮົາ, ພວກເຮົາກໍໄດ້ກ້າວເຂົ້າສູ່ຄວາມຍຳເກງປະເພດນີ້.

ທ່ານຈະບັນລະຍາຍຜູ້ທີ່ມີຄວາມຍຳເກງພຣະເຈົ້າໄດ້ຢ່າງໃດ?

ສ່ວນຕົວແລ້ວ, ຂ້າພະເຈົ້າສະແດງຄວາມຍຳເກງປະເພດນີ້ອອກມາໂດຍເລີ້ມຕົ້ນແຕ່ລະມື້ດ້ວຍຖ້ອຍຄຳເຫຼົ່ານີ້, “ພຣະເຈົ້າອົງຍິ່ງໃຫຍ່, ພຣະອົງມີຫຍັງສຳລັບຂ້ານ້ອຍໃນມື້ນີ້?” ຂ້າພະເຈົ້າເລືອກເຮັດຄວາມສຳຄັນຂອງພຣະອົງໃຫ້ມາເປັນຄວາມສຳຄັນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກວ່າໄວຕໍ່ການນຳພາຂອງພຣະອົງໃນຊີວິດເພາະວ່າຂ້າພະເຈົ້າຍືນຢູ່ໃນຄວາມໂຄຣບຍຳນັບຖື ນະມັສການແຜນການ ແລະຄວາມດີຂອງພຣະອົງ.

ການດຳລົງຊີວິດຢູ່ຕໍ່ພຣະພັກພຣະເຈົ້າດ້ວຍຄວາມຍຳເກງນຳພວກເຮົາເຂົ້າໄປໃນທາງຂອງສະຕິປັນຍາ. ແຫຼ່ງແຫ່ງສະຕິປັນຍາທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່, ອັນສຸດຍອດ, ແມ່ນໃນອົງພຣະຄຣິດ. ຜູ້ຊຶ້ງພຣະອົງເອງຄືຄວາມຈິງ. ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຍຳເກງພຣະເຈົ້າ, ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນແຜນການຂອງພຣະອົງສຳລັບຊີວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະຂ້າພະເຈົ້າເຫັນວ່າມັນດີກວ່າແຜນການຂອງຂ້າພະເຈົ້າ!

ການສົງສັຍສະຕິປັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າ ການຄິດວ່າພວກເຮົາຮູ້ດີກວ່າ ແມ່ນພາບທີ່ແຈ້ງແລ້ວວ່າແມ່ນຫຍັງເກີດຂຶ້ນເມື່ອພວກເຮົາບໍ່ຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ການຢູ່ໂດຍປາສຈາກຄວາມຍຳເກງພຣະເຈົ້າແມ່ນອັນຕະລາຍທີ່ສຸດ. ພວກເຮົາຕັ້ງຢູ່ໃນສະຕິປັນຍາຫຼືຄວາມຊົ່ວຮ້າຍແມ່ນຂຶ້ນຢູ່ກັບຄວາມຍຳເກງຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າ. ເໝືອນດັ່ງ “ຄວາມຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນບ່ອນເລີ່ມຕົ້ນຂອງສະຕິປັນຍາ,” ດັ່ງນັ້ນການຂາດຄວາມຍຳເກງພຣະເຈົ້າກໍເປັນບ່ອນເລີ່ມຕົ້ນຂອງຄວາມຊົ່ວຮ້າຍເຊັ່ນກັນ.

ມີຊາຍສາມຄົນໃນພຣະຄັມພິໄດ້ພົບສະຕິປັນຍາທີ່ມາຈາກຄວາມຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ:

ໂຍບ. ກ່ອນທີ່ທ່ານໂຍບໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ໂດຍພຣະເຈົ້າ, ລາວໄດ້ສະແດງຄວາມໂຄຣິບນັບຖືຄວາມຈິງໃນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. “ຄວາມຍຳເກງພຣະເຈົ້າຄືພຣະປັນຍາ ແລະທີ່ທັນຫນີຈາກຄວາມຊົ່ວຄືຄວາມເຂົ້າໃຈ” (ໂຍບ 28:28).

ດາວິດ. ກະສັດດາວິດໄດ້ເຫັນອຳນາດຂອງການສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ຂອງການຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. “ການຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນການດີ ແລະດຳລົງຄົງຢູ່ຕະຫລອດໄປ” (ພສສ. 19:9).

ໂຊໂລໂມນ. ກະສັດໂຊໂລໂມນຊາຍທີ່ສລາດທີ່ສຸດໃນພຣະຄັມພິ, ໄດ້ກະທຳຄວາມຜິດແບບໂງ່ຈ້າບາງຢ່າງ, ທີ່ທ່ານບັນທຶກຕາມເຫດການທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນປຶ້ມພຣະທັມປັນຍາຈານ. ທ້າຍສຸດພື້ນກໍໄດ້ມາເຖິງບົດສລຸບນີ້: “ຈົບເຮືອງແລ້ວໄດ້ຟັງກັນທັງໝົດແລ້ວ ຈິ່ງຍຳເກງພຣະເຈົ້າ ແລະຮັກສາພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ເພາະນີ້ແຫຼະເປັນໜ້າທີ່ຂອງມະນຸດທັງປວງ” (ປັນຍາຈານ 12:13).

ມີປຶ້ມຢ່າງຫຼວງຫຼາຍທີ່ວາງຂາຍກ່ຽວເຮືອງສະຕິປັນຍາ, ແຕ່ພຣະຄັມພິກ່າວວ່າສະຕິປັນຍາເລີ່ມຕົ້ນດ້ວຍ “ຄວາມຍຳເກງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ.” ແລະສະຕິປັນຍາທີ່ມາຈາກການຍຳເກງພຣະເຈົ້ານີ້ສະແດງໃຫ້ພວກເຮົາວ່າການຢູ່ທີ່ຖືກຕ້ອງແມ່ນໄດ້ແຈ້ງໃຫ້ເຫັນແນ່ນອນໂດຍຄວາມສຳພັນທີ່ຖືກຕ້ອງກັບພຣະເຈົ້າໂດຍຜ່ານພຣະເຢຊູຄຣິດ. ຄວາມສຳພັນອັນນັ້ນປ່ຽນແປງທຸກສິ່ງຢ່າງ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທ່ານຈະຮັບຮູ້ການຊົງເປັນຢູ່ແລະການຊົງສະຖິດຢູ່ດ້ວຍຂອງພຣະເຈົ້າແນວໃດ? ຈົ່ງພິຈາລະນາເບິ່ງການນຳໃຊ້ໃນຂ້າງລຸ່ມນີ້:

- ◆ **ອອກໄປຢ່າງ.** ອອກໄປຂ້າງນອກແລະສັງເກດທັມມະຊາດອ້ອມຮອບຕົວທ່ານ. ຈ້ອງເບິ່ງທ້ອງຟ້າຕອນກາງຄືນ. ພິຈາລະນາເບິ່ງສິ່ງທັງປວງວ່າພວກມັນຊີ້ໄປສູ່ພຣະເຈົ້າແນວໃດ. ຖວາຍກຽດແດ່ພຣະເຈົ້າຕໍ່ສິ່ງທີ່ພຣະອົງຊົງສ້າງ.
- ◆ **ອ່ານພຣະຄຳ.** ໃຫ້ສັນຍາໃນການອ່ານພຣະຄຳຂອງພຣະເຈົ້າຢ່າງປົກກະຕິເປັນປະຈຳ. ຂນະທີ່ທ່ານອ່ານແລະຮຽນຮູ້ກ່ຽວກັບພຣະເຈົ້າແລະທາງຂອງພຣະອົງຫຼາຍຂຶ້ນ. ໃຫ້ສັນຍາວ່າຈະດຳເນີນຊີວິດຕາມຄວາມຈິງທີ່ໄດ້ຄົ້ນພົບນັ້ນ.
- ◆ **ສົນທະນາ.** ໂອ້ລົມກັບບາງຄົນວ່າເປັນຫຍັງທ່ານຈຶ່ງເຊື່ອຢ່າງຕາຍໃຈວ່າພຣະເຈົ້າມີຈິງ. ອະທິບາຍໃນສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເປີດເຜີຍແກ່ທ່ານໂດຍຜ່ານຄຳສັ່ງໃຫ້ສິ່ງທີ່ໄດ້ຖືກສ້າງຂຶ້ນແລະໂດຍຜ່ານພຣະຄຳຂອງພຣະອົງ.

ພຣະເຈົ້າສະຖິດຢູ່ທຸກທິນທຸກແຫ່ງໃນທຸກໆເວລາ, ແລະພຣະອົງໄດ້ເປີດເຜີຍພຣະອົງເອງໂດຍຜ່ານການຊົງສ້າງຂອງພຣະອົງ ແຕ່ສິ່ງສຳຄັນທີ່ສຸດຄືໃນພຣະຄຳຂອງພຣະອົງ. ໃຫ້ພວກເຮົາຊ່ວຍຄົນອື່ນຈົນສຸດຄວາມສາມາດເພື່ອໃຫ້ພວກເຂົາເຫັນຄວາມຈິງຂອງພຣະເຈົ້າຜູ້ທີ່ພຣະອົງຊົງເປັນ!

ອຸປຸຖຸມ ໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ www.lsb.org ແປໂດຍ PA